
62

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-VUIT DE
FEBRER DE DOS MIL ONZE

A la vila de Roses  (Girona), el vint-i-vuit de febrer de dos mil onze

Quan són les 20:00  hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
de la senyora Magda CASAMITJANA i AGUILÀ,  alcaldessa presidenta  de  la  Corporació,
el ple de l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria
que s’ha repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:

Sr. Agustí Donat i Romañach Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel  Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sr. Antoni Rodríguez López Tercer tinent d’alcalde
Sr. Angel Tarrero Gonzalez Quart tinent d’alcalde
Sr. Francisco Martínez Pérez Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Carles Ferrer i Casademont Regidor
Sra. Francisca Martín Mendoza Regidora
Sr. Gaspar Gallego González Regidor
Sr. Joan Esteve Danés Soler Regidor
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Regidor
Sra. Montserrat Mindan i Cortada Regidora
Sra. Irene Buhler i Wyss Regidora
Sra. Montserrat Sastre Gotanegra Regidora
Sr. Marc Danés i Zurdo Regidor

S’incorporen a la sessió:
Sr. Francesc Sastre Sánchez Regidor, en el punt 3, a les 20:05 hores.
Sr. Pere Juanola i González Regidor, en el punt 5, a les 20:07 hores.

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la Corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en administració general

Actua de secretari Fco. Luís MUÑOZ CAMEO, secretari general de la Corporació.

Un  cop  l'alcaldessa  ha obert l'acte, s'entra  a l'ordre del dia, es tracten els  afers  indicats i
es  prenen  els acords que  es detallen.

Acaba 20:33

01.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS PLENÀRIES ANTERIORS

- Sessió extraordinària del ple del dia 9 de desembre de 2010
- Sessió ordinària del ple del dia 31 de gener de 2011
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Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar les
actes tal com han estat redactades i s’eleven a acord plenari. .

02.- APROVACIÓ DELS PLÀNOLS D’ORDENACIÓ DE LA SITUACIÓ ACTUAL DEL
TRÀNSIT DEL MUNICIPI DE ROSES

El senyor Angel Tarrero, responsable de l’Àrea de Seguretat Ciutadana, presenta la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta del regidor de Seguretat Ciutadana per a l’aprovació dels Plànols d’ordenació de la
situació actual del trànsit del municipi de Roses.

Antecedents

1. D’acord amb la Disposició Addicional Segona de l’Ordenança Municipal de Circulació
publicada al BOP de Girona, núm. 263 de 13.12.2010, en el termini d’un mes a comptar
de l’entrada en vigor de l’ordenança s’elaborarà i aprovarà un plànol que reflecteixi la
situació actual de l’ordenació del trànsit. Els canvis o les modificacions que es produeixin
respecte a aquesta situació hauran de ser aprovats per l’Alcaldia, previ informe de la
Prefectura de la Policia Local, resolució de la qual se n’ha de donar comptes al Ple.

2. L’elaboració de dit document ha estat realitzada pel GIS de l’Ajuntament, i sobre el qual,
consta el vistiplau del Cap de la Policia Local.

3. En data 31 de gener de 2011 els Serveis Jurídics de l’Ajuntament emeten
informe al respecte.

4. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc
el dia 22 de febrer de 2011, va emetre un dictamen favorable al respecte

Proposta de resolució

A proposta del regidor de Seguretat Ciutadana i quart Tinent Alcalde, el senyor
Ángel Tarrero González, el Ple adopta el següent:

ACORD:

1r.  Aprovar els Plànols d’ordenació de la situació actual del trànsit del municipi de Roses,
d’acord amb la Disposició Addicional Segona de l’Ordenança Municipal de Circulació.
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2n.  Publicar un edicte de l’anunci al Butlletí Oficial de la Província de Girona per al
coneixement general. EXP. 4010/09

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat presentada i s’eleva a acord plenari.

03.- APROVAR EL PROTOCOL DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE
ROSES I EL DEPARTAMENT D’INNOVACIÓ, UNIVERSITATS I EMPRESA DE LA
GENERALITAT DE CATALUNYA, PER A LA POSADA EN VALOR DEL RECURS
TURÍSTIC  INTANGIBLE EL MEGALITISME

En aquest punt de l’ordre del dia s’incorpora el regidor, senyor Francesc Sastre, quan són
les 20:05 hores.

La senyora Magda Casamitjana, alcaldessa-presidenta de la corproació, presenta la
proposta del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa al protocol de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses i l’administració de
la Generalitat de Catalunya, a través del Departament d’Innovació, Universitats i Empresa,
per a la posada en valor del recurs turístic  intangible EL MEGALITISME, contemplat en el
Pla d’implementació dels recursos turístics intangibles de Catalunya del Departament
d’Innovació, Universitats i Empresa.

Antecedents

1. En data 24 d’agost de 2010, el Departament d’Innovació, Universitats i Empresa i
l’Ajuntament de Roses han signat el protocol de col·laboració entre l’Ajuntament de
Roses i l’administració de la Generalitat de Catalunya, a través del Departament
d’Innovació, Universitats i Empresa, per a la posada en valor del recurs turístic
intangible EL MEGALITISME, contemplat en el Pla d’implementació dels recursos
turístics intangibles de Catalunya del Departament d’Innovació, Universitats i Empresa.

2. El Departament d’Innovació, Universitats i Empresa va redactar el Pla Estratègic de
Turisme a Catalunya 2005-2010 per establir les línies de treball bàsiques que ha de
seguir la política turística del govern de la Generalitat.

3. El Pla Estratègic de Turisme a Catalunya 2005-2010 té com a objectiu augmentar la
qualitat i la diversitat de l’oferta turística, amb una visió global del turisme, i estableix com
a eixos vertebradors, entre altres, la sostenibilitat i el respecte al paisatge i als recursos
naturals i patrimonials tangibles i intangibles.

4. D’acord amb el que  estableix el Pla Estratègic de Turisme a Catalunya 2005-2010, el
Departament d’Innovació, Universitats i Empresa ha elaborat el Mapa Nacional dels
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Recursos Turístics Intangibles de Catalunya, base per a la redacció del Catàleg i el Pla
d’Implementació  dels Recursos Turístics Intangibles de Catalunya.

5. El Pla d’Implementació  dels Recursos Turístics Intangibles de Catalunya identifica els
elements intangibles del patrimoni cultural de Catalunya amb potencial turístic i situa en
el municipi de Roses diversos recursos intangibles vinculats a la marca segona Els
primers habitants de Catalunya.

6. En base a aquesta marca, es volen posar en valor turístic els intangibles que
s’ordenaran al voltant del recurs intangible El Megalitisme.

7. L’Ajuntament de Roses té interès en desenvolupar productes turístics vinculats al recurs
turístic intangible El Megalitisme al seu municipi.

8. En el marc d’aquest protocol de col·laboració, l’Ajuntament de Roses acorda dur a terme
les següents actuacions:

- donar prioritat al desenvolupament de productes turístics vinculats al recurs turístic
intangible El Megalitisme

- donar prioritat al recurs turístic intangible El Megalitisme en les sol·licituds de foment
que presenti al Departament d’Innovació, Universitats i Empresa

- elaborar projectes turístics sobre el recurs turístic intangible El Megalitisme d’acord
amb els criteris establerts al Pla d’Implementació dels Recursos Turístics Intangibles
de Catalunya.

9. Per la seva banda, el Departament d’Innovació, Universitats i Empresa:

- considerarà prioritàries les propostes de projectes turístics presentats per
l’Ajuntament de Roses vinculades al recurs turístic intangible El Megalitisme

- aplicarà les polítiques de foment al municipi de Roses donant prioritat als projectes
turístics vinculats al recurs turístic intangible El Megalitisme

- facilitarà orientació tècnica en l’elaboració de projectes turístics vinculats al recurs
turístic intangible El Megalitisme.

10. El protocol de col·laboració tindrà una vigència indefinida des del moment de la seva
signatura.

11. El protocol de col·laboració signat pel Departament de Cultura i Mitjans de Comunicació i
l’Ajuntament de Roses figura a l’expedient.

12. En data 8 de febrer de 2011, el tècnic de Cultura i Patrimoni ha informat favorablement la
present proposta.

13. En data 9 de febrer de 2011, els serveis jurídics han informat favorablement el protocol
de col·laboració obrant a l’expedient.

14. En data 22 de febrer de 2011, la Comissió Informativa Genèrica del Ple ha dictaminat
favorablement la present proposta.
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Fonaments de dret

- Article 6 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions
públiques i del procediment administratiu comú, pel que fa a la regulació dels convenis
de col·laboració entre administracions.

- Articles 303 a 311 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament
d’obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), que estableix que els convenis
interadministratius tenen caràcter voluntari i base negocial, i que s’han d’estipular en
termes d’igualtat entre les administracions intervinents, de manera que cap d’elles no pot
exercitar potestats coactives enfront la resta.

- Article 308 del ROAS pel que fa als aspectes als quals s’ha de referir el document en
què es formalitzi el conveni.

- Article 309 del ROAS, pel que fa a la seva tramitació.

A proposta de la Sra. Magda Casamitjana i Aguilà, regidora de Cultura, el Ple de la
corporació adopta el següent

ACORD:

PRIMER.- Aprovar el protocol de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses i el Departament
d’Innovació, Universitats i Empresa de la Generalitat de Catalunya, per a la posada en valor
del recurs turístic  intangible EL MEGALITISME.   

SEGON.- Facultar l’alcaldessa presidenta per a la signatura del protocol esmentat i de tots
els documents que resultin necessaris per a la seva execució.

TERCER.- Notificar el present acord al Departament dInnovació, Universitats i Empresa de
la Generalitat de Catalunya, així com a la Direcció General de l’Administració Local,
juntament amb una còpia del conveni.

QUART.- Comunicar l’adpció d’aquest acord a l’Alcaldia, així com a l’Àrea de Turisme de
l’Ajuntament per al seu coneixement i als efectes oportuns.=EXP.772/2011*

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Anuncia que, lògicament, hi votaran a favor. A banda d’això, manifesta
que ja que el tema és sobre la taula, vol demanar que els rètols que estan col·locats al
voltant de tot aquest circuit i també la resta de rètols es repassin i es mirin. Alguns estan
ratllats, els altres per terra com el que ha vist aquest matí en el far.

Demana que es tingui cura i que ho presentem com un recurs important, turístic i intangible,
que ho tinguem cuidat.
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Al voltant del dolmen de la Creu d’En Cobertella hi ha una reixa molt mal cuidada i, a més,
hi ha una porta que s’hauria de tallar. Aprofiten per dir això.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA

Sr. Marc Danés.- Entén que no caldrà votació, però li agradaria dir que ja l’any 95, quan
Esquerra governava, un dels principals focos de feina en què es va treballar va ser el
megalitisme. I, per tant, diu que, d’alguna manera, ja fa setze anys que el que alguns els
sembla que ara descobreixen, aquí des de Roses,  ja ho estaven treballant.

RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Informa que el dolmen de la Creu d’En Cobertella està en molt mal estat,
gairebé a punt de caure, des de fa molts anys i sembla que no se n’havien preocupat. El que
han fet ha estat apuntalar-lo com han pogut i han demanat a qui sigui adient, que és el
departament de Cultura de la Generalitat la reforma urgent, perquè els vinguin a explicar
com ho han de fer per tal que no els caigui. La senyora Mataró va fer un informe afirmatiu i
encara estan esperant la resolució no només per l’entorn, sinó per tot plegat pel pas del
temps, com bé diu, de dos mil anys. L’alcaldessa també diu que aquests últims temps han
apretat més, suposa que, potser, per la tramuntana.

En relació als rètols, l’alcaldessa creu que hi ha una partida per tirar-ho tot endavant. Dels
rètols diu que estan molt  fets malbé i d’alguna manera ja ho faran.

RESPOSTA DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.-  Opina que això que diu l’alcaldessa és una fugida endavant. No té res
a veure amb el que han demanat. D’acord que el dolmen té dos o tres mil anys d’antiguitat,
però tot i que els tècnics diuen que no s’aguanta, personalment no s’ho creu i pensa que
s’aguantarà així dos mil anys més.

La petició que ha plantejat al ple era per la tanca que l’envolta i retallar aquella porta que hi
ha allà, perquè dificulta poder-hi fer fotos. No només al voltant d’aquest dolmen, sinó de tota
la ruta megalítica i tots els altres llocs on hi tenen aquests panells indicatius en català,
castellà, francès i anglès. Els catalans ratllen el francès, els francesos ratllen el català i els
anglesos ratllen el castellà. Diu que és una broma, però subratlla que està tot fet malbé, com
ha dit el senyor Marc Danés fa molts anys que es van posar, no s’han mantingut i de la
manera que estan, fan una mala imatge del poble de Roses.

Aquest matí, davant del far, n’hi havia un per terra que feia dies que penjava i ara ja ha
caigut.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.
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04.- APROVAR EL PROTOCOL DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL MINISTERI DE
FOMENT I L’AJUNTAMENT DE ROSES PER A LA REALITZACIÓ DE LA 2A FASE DE
LES OBRES DE REHABILITACIÓ AL CASTELL DE LA TRINITAT

La senyora Magda Casamitjana, alcaldessa-presidenta de la corporació, presenta la
proposta del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa al protocol general entre el Ministeri de Foment, a través de la Secretaria
d’Estat d’Habitatge i Actuacions Urbanes, i l’Ajuntament de Roses (Girona) per a la
realització de la 2a fase de les obres de rehabilitació al Castell de la Trinitat.

Antecedents

1. En data 3 de febrer de 2011 (RE: 1745/2011), el Ministeri de Foment ha tramès a
l’Ajuntament de Roses dos exemplars del Protocol general a subscriure entre aquest
Ministeri de Foment i l’Ajuntament de Roses per a la realització de la 2a fase de les
obres de rehabilitació al Castell de la Trinitat, per tal que l’Ajuntament els signi i retorni
per a la posterior firma de la Secretària d’Estat.

2. El Ministeri de Foment té atribuïdes, entre altres competències, les actuacions de
rehabilitació, restauració i recuperació del patrimoni arquitectònic.

3. Per la seva banda, l’Ajuntament de Roses és el propietari de l’immoble, el Castell de la
Trinitat, objecte de l’actuació prevista i té interès en la seva rehabilitació.

4. L’actuació prevista té com a objectiu millorar, d’una banda, la funcionalitat del castell
dotant les seves sales d’ús i, per altra banda, l’accessibilitat en plantejar un recorregut i
nous serveis adaptats a persones amb mobilitat reduïda.

5. Amb la finalitat de desenvolupar les actuacions necessàries per a la realització de la 2a
fase de les obres de rehabilitació al Castell de la Trinitat, el Ministeri de Foment i
l’Ajuntament de Roses fan la següent declaració d’intencions:

- el Ministeri de Foment manifesta la intenció d’intervenir en el finançament i execució
de l’actuació

- l’Ajuntament de Roses manifesta la intenció de colaborar-hi, aportant el projecte
d’execució, finançant la direcció executiva de les obres i agilitant els tràmits
administratius per  a la concessió de les autoritzacions i permissos necessaris per
dur a terme la rehabilitació esmentada, així com el posterior manteniment i
conservació amb càrrec al pressupost municipal

6. El protocol tindrà vigència des del seu atorgament i es donarà per conclòs a la recepció i
liquidació de les obres i entrega per a l’ús públic.
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7. El protocol de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses i el Ministeri de Foment figura a
l’expedient.

8. En data 8 de febrer de 2011, el tècnic de Cultura i Patrimoni ha informat favorablement la
present proposta.

9. En data 9 de febrer de 2011, els serveis jurídics han informat favorablement el protocol
de col·laboració obrant a l’expedient.

10. En data 22 de febrer de 2011, la Comissió Informativa Genèrica del Ple ha dictaminat
favorablement la present proposta.

Fonaments de dret

- Article 6 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions
públiques i del procediment administratiu comú, pel que fa a la regulació dels convenis
de col·laboració entre administracions.

- Articles 303 a 311 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament
d’obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), que estableix que els convenis
interadministratius tenen caràcter voluntari i base negocial, i que s’han d’estipular en
termes d’igualtat entre les administracions intervinents, de manera que cap d’elles no pot
exercitar potestats coactives enfront la resta.

- Article 308 del ROAS pel que fa als aspectes als quals s’ha de referir el document en
què es formalitzi el conveni.

- Article 309 del ROAS, pel que fa a la seva tramitació.

A proposta de la Sra. Magda Casamitjana i Aguilà, regidora de Cultura, el Ple de la
corporació adopta el següent

ACORD:

PRIMER.- Aprovar el protocol de col·laboració entre el Ministeri de Foment i l’Ajuntament de
Roses per a la realització de la 2a fase de les obres de rehabilitació al Castell de la Trinitat.

SEGON.- Facultar l’alcaldessa presidenta per a la signatura del protocol esmentat i de tots
els documents que resultin necessaris per a la seva execució.

TERCER.- Notificar el present acord a la Direcció General de l’Administració Local,
juntament amb una còpia del conveni.

QUART.- Comunicar el present acord a l’Àrea dels Serveis Territorials com a responsable de
part dels compromisos que s’assumeixen en el marc d’aquest protocol, així com al
Departament d’Intervenció als efectes oportuns.=EXP.773/2011*

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ
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Sra. Montse Mindan.- Dóna les gràcies i com ha dit la mateixa alcaldessa és una declaració
d’intencions. Per tant, s’abstindran a les votacions.

Si miren bé l’expedient veuen que, evidentment, de pressupost no n’hi ha i no se sap què
s’ha de fer. Fins i tot hi ha la declaració que no se sap ni quant hauran de retenir, perquè no
saben què han de gastar. Per tant, entenen que això queda molt en “el aire” que no és un
conveni de col·laboració, que no determina absolutament res i per tant, el vot del Grup
Municipal de CiU serà d’abstenció.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Onze  (11)  Rodríguez, Martinez, Ferrer, Martin, Donat, Gallego, Escobar,
Tarrero, Esteve Danés, Marc Danés i Casamitjana.

Vots en contra:  Cap (0)

Abstencions: Cinc (5) Pàramo, Mindan, Buhler, Francesc Sastre i Montserrat Sastre.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

05.- APROVAR EL PROTOCOL DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL DEPARTAMENT DE
CULTURA I MITJANS DE COMUNICACIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA I
L’AJUNTAMENT DE ROSES PER A LA IMPLEMENTACIÓ DEL PROGRAMA
D’INDICADORS CULTURALS PER A L’ENTORN MUNICIPAL (PICEM)

La senyora Magda Casamitjana, alcaldessa-presidenta de la corporació, presenta la
proposta del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa al protocol de col·laboració entre el Departament de Cultura i Mitjans de
Comunicació de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Roses per a la implementació
del Programa d’indicadors culturals per a l’entorn municipal (PICEM).

Antecedents

1. En data 14 de gener de 2011 (RE: 692/2011) la Direcció General de Cooperació Cultural
del Departament de Cultura i Mitjans de Comunicació de la Generalitat de Catalunya
informa que, a partir de l’any 2011, serà requisit indispensable participar en el Programa
d’indicadors culturals per a l’entorn municipal (PICEM) per obtenir la subvenció per a la
programació estable d’activitats culturals de caràcter professional en l’àmbit de les arts
escèniques i la musica, i en l’àmbit de les arts visuals. Així mateix, adjunta dos
exemplars del protocol de col·laboració ja signats per la directora general de Cooperació
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Cultural i sol·licita la signatura, per part de l’Ajuntament de Roses, dels dos exemplars i
el seu retorn, el més aviat possible, a la Direcció General de Cooperació Cultural.

2. El Programa d’indicadors culturals per a l’entorn municipal (PICEM) té com a finalitat
establir un sistema d’indicadors clau sobre l’activitat cultural que realitzen els municipis
de Catalunya.

3. El programa ofereix un instrument que ha de permetre reunir les dades i extreure una
col·lecció d’indicadors preestablerts d’acord amb la utilitat i objectius del programa i,
paral·lelament,  ofereix un entorn compartit de bones pràctiques en la gestió de l’activitat
cultural de l’entorn municipal i en la captació de nous públics.

4. Amb ell es vol obtenir dades de l’estat de l’acció cultural i de la seva evolució per avaluar
les polítiques culturals dels municipis de Catalunya i la incidència de l’acció  de suport de
la Generalitat.

5. En el marc d’aquest protocol de col·laboració, l’Ajuntament de Roses es compromet a
recollir les dades d’activitat cultural que preveu el programa, a assistir a les reunions de
seguiment del programa, a assistir a les sessions formatives, a designar un representant
municipal com a responsable i interlocutor, i a fer un ús responsable dels codis d’accés
al programa.

6. El Departament de Cultura i Mitjans de Comunicació, també en el marc d’aquest
protocol, es compromet al desenvolupament i manteniment de l’aplicació informàtica, a
l’organització de sessions formatives, i a la convocatòria i organització de reunions de
seguiment.

7. El protocol comporta un tractament de les dades tutelat pel Departament de Cultura i
Mitjans de Comunicació.

8. El protocol de col·laboració tindrà una vigència anual a partir de la data de la seva
signatura i es prorrogarà tàcitament pel mateix període, i de manera indefinida, sempre
que una de les parts no manifesti el contrari amb una antel·lació mínima de dos mesos
previs a la data d’inici de la pròrroga.

9. El protocol de col·laboració entre el Departament de Cultura i Mitjans de Comunicació i
l’Ajuntament de Roses figura a l’expedient.

10. En data 8 de febrer de 2011, el tècnic de Cultura i Patrimoni ha informat favorablement la
present proposta.

11. En data 9 de febrer de 2011, els serveis jurídics han informat favorablement el protocol
de col·laboració obrant a l’expedient.

12. En data 22 de febrer de 2011, la Comissió Informativa Genèrica del Ple ha dictaminat
favorablement la present proposta.

Fonaments de dret
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- Article 6 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions
públiques i del procediment administratiu comú, pel que fa a la regulació dels convenis
de col·laboració entre administracions.

- Articles 303 a 311 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament
d’obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), que estableix que els convenis
interadministratius tenen caràcter voluntari i base negocial, i que s’han d’estipular en
termes d’igualtat entre les administracions intervinents, de manera que cap d’elles no pot
exercitar potestats coactives enfront la resta.

- Article 308 del ROAS pel que fa als aspectes als quals s’ha de referir el document en
què es formalitzi el conveni.

- Article 309 del ROAS, pel que fa a la seva tramitació.

A proposta de la Sra. Magda Casamitjana i Aguilà, regidora de Cultura, el Ple de la
corporació adopta el següent

ACORD:

PRIMER.- Aprovar el protocol de col·laboració entre el Departament de Cultura i Mitjans de
Comunicació de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Roses per a la implementació
del Programa d’indicadors culturals per a l’entorn municipal (PICEM).

SEGON.- Facultar l’alcaldessa presidenta per a la signatura del protocol esmentat i de tots
els documents que resultin necessaris per a la seva execució.

TERCER.- Nomenar el senyor Jaume Santaló, tècnic de Cultura i Patrimoni, com a
representant i interlocutor amb el Departament de Cultura i Mitjans de Comunicació en tot
allò que faci referència al PICEM.

QUART.- Notificar el present acord al Departament de Cultura i Mitjans de Comunicació de
la Generalitat de Catalunya, així com a la Direcció General de l’Administració Local,
juntament amb una còpia del conveni.=EXP.774/2011*

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Explica que és una proposta relativa a la Direcció General de Cooperació
Cultural del Departament de Cultura i Mitjans de Comunicació que informa que a partir del
2011 serà requisit indispensable que els ajuntaments participem en aquest programa
d’indicador cultural per a l’entorn municipal per obtenir qualsevol subvenció per a la
programació estable d’activitats culturals de caràcter professional a l’àmbit de les arts
escèniques i la música i a l’àmbit  de les arts visuals.

Ens diuen que caldria que aprovem aquest protocol, que el signem i aquesta és la proposta
que presenten.



73

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA

Sr. Marc Danés. Manifesta que hi estan d’acord, però que és una llàstima que aquest
programa d’indicadors culturals per l’entorn municipal, que sembla ser que serà un indicador
que es podrà veure arreu de Catalunya, doncs no hi pugui tenir el Festival de Blues, Jazz i
Goospel.

RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Respon que alguna cosa hi tindrà

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

06.- ACCEPTACIÓ DE L’ACTA DE TRASPÀS DEL TRAM DE LA CARRETERA C-260,
ENTRE EL PK 42+500 I EL PK 46+390, ENTRE EL DEPARTAMENT DE POLÍTICA
TERRITORIAL I OOPP DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA I L’AJUNTAMENT DE
ROSES

El senyor Agustí Donat Romañach, com a responsable de l’Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l'expedient

Proposta relativa a l'acceptació de l’acta de traspàs del tram de la carretera C-260, entre el
PK 42+500 i el PK 46+390, entre el Departament de Política Territorial i Obres Públiques de
la Generalitat de Catalunya i l'Ajuntament de Roses.

Antecedents

1. En data 23 de març de 2006, l'Ajuntament de Roses i el Departament de Política
Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, formalitzen el conveni que té
per objecte establir un marc de col·laboració entre ambdues institucions per a l’execució
del projecte “Millora local. Millora de la carretera C-260, entre la GI-610 i el final del tram
urbà. PK43+800 al 46+300. Tram: Roses” i per a l’execució de les obres de millora del
ferm entre la rotonda de Correus i la riera dels Ginjolers, així com el traspàs a
l'Ajuntament de Roses, del tram comprès entre el PK 42+490 i el PK 46+342.
El conveni consta d’un expositiu amb 4 apartats i 7 clàusules convencionals.

2. En sessió ordinària del Ple de la corporació de data 27 de setembre de 2010 s’acorda
aprovar el conveni formalitzat entre Departament de Política Territorial i Obres Públiques
de la Generalitat de Catalunya i l'Ajuntament de Roses, esmentat en l’apartat anterior.

3. Consta a l’expedient l’acta de cessió a l’Ajuntament de Roses del tram urbà de la
carretera C-260 del PK 42+500 al PK 46+390, signada el 27 de desembre de 2010  pel
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cap de Servei Territorial de Carreteres de Girona i l’alcaldessa-presidenta de
l’Ajuntament de Roses, en què el Departament de Política Territorial i OOPP cedeix a
aquesta corporació l’esmentat tram de carretera, quedant condicionada la fermesa de
l’esmentada cessió i acceptació a l’aprovació, per part del director general de Carreteres,
de dita acta.

4. El 19 de gener de 2011, l’enginyer tècnic municipal de l’Ajuntament emet un informe on
fa constar el següent:
“- Les obres corresponents al Projecte “Millora local. Millora de nus. Rotondes a la
carretera C-260, PK 44+530 i PK 45+625 – Tram: Roses. Clau: MG02169 van ser
rebudes pel Departament de Política Territorial i Obres Públiques el febrer de 2008 i es
troben en servei,
Les obres de millora del ferm entre la rotonda de Correus (davant l’actual oficina de
turisme) i la riera Ginjolers s’han dut a terme i s’han finalitzat correctament, consistents
en la reposició de la capa asfàltica de rodadura,
S’ha formalitzat l’Acta de cessió a l’Ajuntament de Roses del tram urbà de la carretera C-
260 del pk 42+500 al pk 46+390.

5. S’informa que el tram de cessió consisteix en una via perfectament delimitada, formada
per una calçada pavimentada amb aglomerat asfàltic i voreres encintades, disposa dels
elements funcionals necessaris per al trànsit rodat, i és susceptible de ser integrada a la
trama urbana, per tant es dóna conformitat a l’esmentada cessió”.

6. Consta l’informe favorable d’acceptació de l’esmentada cessió emès per la tècnica
d’administració general en data 25 de gener de 2011.

7. En data 27 de gener de 2011, RE1312, la Direcció General de Carreteres del
Departament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya presenta un escrit
al qual s’adjunta l’acta de cessió a favor de l’Ajuntament de Roses, del tram de carretera
C-260, comprés entre el PK 42+500 i el PK 46+390, signada i aprovada pel director
general de Carreteres en data 20 de gener de 2011.

8. La Comissió Informativa Genèrica  del Ple, a la sessió extraordinària que va tenir lloc el
dia 22 de febrer de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer.- Articles 31 del Reglament de patrimoni dels ens locals aprovat per Decret 336/1988
de 17 d’octubre, relatiu a l’adquisició de béns a títol lucratiu.

Segons aquest article l’òrgan competent per a l’acceptació de cessions de béns és l’alcalde
si aquesta és incondicional, i el ple si hi ha condicions.

No es consideren gravàmens les inversions que hagi de realitzar l’entitat local per donar la
destinació d’ús general o servei públic de la seva competència que si escau, fixi el cedent.

A proposta del Sr. Agustí Donat Romañach, regidor de l'Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, el Ple adopta el següent
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ACORD

1. Acceptar la cessió del terreny a dalt enumerat.

2. Ratificar el contingut de l’acta de cessió, signada i referenciada a la part expositiva
d’aquest acord.

3. Incorporar-la a l’Inventari de béns municipal i inscriure-la al Registre de la Propietat.

4. Notificar el present acord a Serveis Territorials de la Direcció General de Carreteres  i a
la Secretaria per a la Mobilitat del Dept. de Política Territorial i OOPP de la Generalitat
de Catalunya, als departaments d'Intervenció i al departament tècnic de l’àrea de Serveis
Territorials d’aquest Ajuntament, a fi que en tinguin coneixement. Exp.3877/06

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

07.- RATIFICACIÓ DEL DECRET DE L’ALCALDIA NÚMERO 364, DE DATA 1 DE
FEBRER DE 2011, PEL QUAL L’AJUNTAMENT DE ROSES RESOL INTERPOSAR
RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU CONTRA L’ACORD DEL GOVERN DE LA
GENERALITAT DE CATALUNYA, DE DATA 23 DE NOVEMBRE DE 2010, PEL QUAL ES
VA APROVAR DEFINITIVAMENT EL PLA ESPECIAL DE PROTECCIÓ DEL MEDI
NATURAL I DEL PAISATGE DELS AIGUAMOLLS DE L’ALT EMPORDÀ, ALS TERMES
MUNICIPALS DE L’ARMENTERA, CASTELLÓ D’EMPÚRIES, L’ESCALA, PALAU-
SAVERDERA, PAU, PEDRET I MARZÀ, PERALADA, ROSES, SANT PERE PESCADOR,
TORROELLA DE FLUVIÀ I VENTALLÓ

La senyora Magda Casamitja i Aguilà, alcaldessa-presidenta de la corporació, presenta la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació del document

Ratificació del Decret de l’Alcaldia núm. 364, de data 1 de febrer de 2011, pel qual
l’Ajuntament de Roses resol interposar recurs contenciós administratiu contra l’Acord del
Govern de la Generalitat de Catalunya, de data 23 de novembre de 2010, pel qual es va
aprovar definitivament el Pla especial de protecció del medi natural i del paisatge dels
Aiguamolls de l’Alt Empordà, als termes municipals de l’Armentera, Castelló d’Empúries,
l’Escala, Palau-saverdera, Pau, Pedret i Marzà, Peralada, Roses, Sant Pere Pescador,
Torroella de Fluvià i Ventalló.

Antecedents

1. Mitjançant Acord del Govern de la Generalitat de Catalunya de data 23 de novembre de
2010, es va aprovar definitivament el Pla especial de protecció del medi natural i del
paisatge dels Aiguamolls de l’Alt Empordà, als termes municipals de l’Armentera,
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Castelló d’Empúries, l’Escala, Palau-saverdera, Pau, Pedret i Marzà, Peralada, Roses,
Sant Pere Pescador, Torroella de Fluvià i Ventalló.

2. Contra aquest acord, que posava fi a la via administrativa, cabia la interposició, de
manera potestativa, del recurs de reposició davant l’òrgan que va dictar l’Acord, en el
termini d’un mes a comptar des l’endemà de la seva publicació al Diari Oficial de la
Generalitat de Catalunya (DOGC); o bé la interposició directa del recurs contenciós
administratiu davant el Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el termini de dos
mesos a comptar des l’endemà de la publicació de l’Acord en el DOGC.

3. En data 21 de desembre de 2010, l’esmentat acord es va publicar al Diari Oficial de la
Generalitat de Catalunya (DOGC), núm. 5779.

4. Amb data 25 de gener de 2011, la cap del Departament Jurídic Administratiu de l’Àrea de
Serveis Territorials de Roses va emetre un informe al respecte.

5. Mitjançant Decret de l’Alcaldia núm. 364, de data 1 de febrer de 2011, es resolgué:

“1. Interposar recurs contenciós administratiu davant la Sala Contenciosa Administrativa
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, contra l’Acord del Govern de la
Generalitat de Catalunya, de data 23 de novembre de 2010, pel qual es va aprovar
definitivament el Pla especial de protecció del medi natural i del paisatge dels
Aiguamolls de l’Alt Empordà, als termes municipals de l’Armentera, Castelló
d’Empúries, l’Escala, Palau-saverdera, Pau, Pedret i Marzà, Peralada, Roses, Sant
Pere Pescador, Torroella de Fluvià i Ventalló.

2. Encarregar l’assumpció i la defensa jurídica de l’Ajuntament de Roses als lletrats de
l’Ajuntament senyors Francisco Luis Muñoz Cameo, Ma. Teresa Sánchez Luna,
Elisabet Abad Grabulós, Victòria Eugènia Ruiz Ortiz, Eugènia Iglesias Berini i Mònica
Palliser Soler, en el recurs contenciós administratiu esmentat.

3. Encarregar la representació legal de l’Ajuntament en el citat recurs, al senyor Alberto
Ramentol Noria, procurador dels Tribunals.

4. Comunicar aquest Decret a la Direcció General del Medi Natural de la Generalitat de
Catalunya, als lletrats de l’Ajuntament de Roses senyors Francisco Luis Muñoz
Cameo, Ma. Teresa Sánchez Luna, Elisabet Abad Grabulós, Victòria Eugènia Ruiz
Ortiz, Eugènia Iglesias Berini i Mònica Palliser Soler, al procurador dels tribunals,
senyor Alberto Ramentol Noria, i als Serveis Econòmics d’aquesta corporació, per al
seu coneixement i als efectes que calguin.

5. Ratificar aquest acord en el proper Ple que se celebri”.

6. La Comissió Informativa del dia 22 de febrer de 2011 ha emès un dictamen favorable
al respecte.

Fonaments de dret
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Primer. Llei 29/98, de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa.

A proposta del regidor de l’Àrea de Serveis Generals, senyor Agustí Donat i Romañach, el
Ple adopta el següent

Acord

1. Ratificar el Decret de l’Alcaldia núm. 364, de data 1 de febrer de 2011, pel qual
l’Ajuntament de Roses resol interposar recurs contenciós administratiu davant la Sala
Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, contra l’Acord
del Govern de la Generalitat de Catalunya, de data 23 de novembre de 2010, pel qual es
va aprovar definitivament el Pla especial de protecció del medi natural i del paisatge dels
Aiguamolls de l’Alt Empordà, als termes municipals de l’Armentera, Castelló d’Empúries,
l’Escala, Palau-saverdera, Pau, Pedret i Marzà, Peralada, Roses, Sant Pere Pescador,
Torroella de Fluvià i Ventalló.= Exp. 710/2011*

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Explica que l’Ajuntament de Roses en el seu àmbit ha vist uns temes que no
coincideixen. El primer és la relació amb l’àmbit territorial del pla especial i la concordança
amb la resta de planejament territorial i urbanístic. El segon és un punt d’informació i
aparcaments, el tercer és l’ús de turisme rural, el quatre és la confusió de les urbanitzacions
entre el Cortijo i les Garrigues i el cinquè en relació amb els aprofitaments de l’aigua.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

08.- PROPOSTA RELATIVA AL RECURS DE REPOSICIÓ PRESENTAT PER L’ENTITAT
MOTO ROSES SL, CONTRA L’ACORD DE PLE DE 26.10.10, CORRESPONENT A LA
RECUPERACIÓ D’OFICI D’UN BÉ DE DOMINI PÚBLIC SITUAT A L’AV. PORT CANIGÓ,
3 DE ROSES OCUPAT PER L’ESMENTADA ENTITAT

El senyor Agustí Donat Romañach, com a responsable de l’Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa al recurs de reposició presentat per la senyora Ensangeix, en
representació de la societat Moto Roses, SL, contra l’acord de Ple de 26.10.10,
corresponent a la recuperació d’ofici d’un bé de domini públic, concretament del vial públic
situat a l’avinguda Port Canigó, núm.3 de la urbanització Santa Margarida de Roses, ocupat
per l’esmentada societat.

Antecedents
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1. Mitjançant acord de Ple de data 26 d’octubre de 2010, es va acordar disposar la
recuperació d’ofici del vial públic situat a l’avinguda Port Canigó núm.3 de la urbanització
Santa Margarita com a bé de domini públic municipal.

En el mateix acord s’ordenà a l’interessat en l’expedient, la societat Moto Roses SL,
perquè en el termini de deu dies cessi en la seva actuació d’ocupació del bé municipal,
per la qual cosa haurà d’enretirar la tanca metàl·lica i la caseta de fusta prefabricada per
a restituir la naturalesa del bé.

2. Aquest acord es notifica a Moto Roses SL per registre de sortida 10827/05.11.2010, el
dia 5 de novembre de 2010.

3. En data 24 de novembre de 2010 es realitza visita d’inspecció i es comprova que no
s’ha cessat en l’ocupació del bé dintre del termini atorgat.

4. En data 12 de desembre de 2010, la sra. Annick  Ensargeix, en representació de la
societat Moto Roses SL interposa recurs de reposició contra l’acord plenari de data
26.10.2010 (RE:19586-10/12/2010).

5. En data 2 de febrer de 2011, la tècnica d’administració general de Serveis Jurídics emet
un informe al respecte.

6. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 22
de febrer de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer.- En relació a la interposició del recurs de reposició, s’informa que aquest és
extemporani, ja que ha estat presentat fora del termini legalment establert a l’efecte, en
l’article 117 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions
i Procediment Administratiu Comú.

El recurs de reposició s’ha d’interposar dintre del termini d’un mes des de la notificació de
l’acord. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi interposat, l’acord esdevé definitiu i
ferm en via administrativa.

Per tant, procedeix inadmetre el recurs per extemporani.

Segon.- Articles 96 i 98 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les
Administracions i Procediment Administratiu Comú, relatius a l’execució forçosa com a mitjà
d’execució subsidiària.

A proposta del Sr. Agustí Donat Romañach, regidor de l'Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, el Ple adopta el següent

ACORD
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1. Inadmetre per extemporani el recurs de reposició presentat per Annick Ensargeix, en
representació de la societat Moto Roses SL, contra l’acord de Ple de data 26 d’octubre
de 2010, pel qual es va acordar disposar la recuperació d’ofici del vial públic situat a
l’avinguda Port Canigó núm.3 de la urbanització Santa Margarita com a bé de domini
públic municipal.

2. Iniciar el procediment d’execució subsidiària dels treballs d’enretirada de la caseta
prefabricada i de la tanca del vial públic situat al vial públic situat a l’avinguda Port
Canigó núm.3 de la urbanització Santa Margarita, d’aquest terme municipal, a càrrec de
l’empresa Moto Roses SL, representada per la sra. Annick Ensargeix, per tal de donar
compliment a l’acord de ple de data 26 d’octubre de 2010.

3. Notificar aquest acord a l’interessat per al seu coneixement i efectes.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

09.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sra. Montserrat Mindan.- Fa diverses intervencions:

01.- Davant de diverses informacions que corren, no només diverses, sinó també
contradictòries, que els fan arribar, li agradaria que l’alcaldessa els contestés si l’Ajuntament
ha pagat les obres o ha subvencionat un centre religiós de Roses.

02.- També vol fer una pregunta relacionada amb el vial de davant del Montserrat Vayreda.
A principis de desembre el Grup Municipal de Convergència i Unió ja va demanar un informe
urbanístic per tal que els aclarís com s’havien de finançar les obres del tram del vial nord
que cal urbanitzar en relació a la futura construcció del Montserrat Vayreda.

La petició ve relacionada amb la determinació establerta en el POUM respecte al pla
especial urbanístic número 8, que en el punt número 3 diu:
“Objectiu.- Garantir la participació de tots els sectors inclosos en el polígon en l’execució del
sistema viari (La ronda Nord).
Els sectors que es desenvolupin amb anterioritat en l’execució de la infraestructura comuna,
hauran de garantir davant de l’administració actuant la seva participació en aquesta
execució.

A mitjans de gener els van reiterar la petició i, de moment no els han contestat, tot i que ja
saben que la comissió de govern, sembla ser, ja ha licitat l’obra, els queda aquest dubte
jurídic i li agrairien que l’aclarís.

Sra. Buhler.- Fa la següent intervenció
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01.- Manifesta que són uns veïns del mas Fumats que li comenten que s’han queixat a
Telefònica perquè no reben ADSL, internet. Telefònica els ha dit que és un problema del
municipi i la pregunta és si l’Ajuntament en té coneixement.

Sr. Pere Juanola.- Fa la següent intervenció

01.- Ha vist que s’havien aprovat les actes dels plens anteriors i a l’últim ple del 31 de gener
va passar la proposta d’aparcament soterrani d’aquí davant, a plaça Catalunya, i no queda
clar a l’acta el que volen preguntar.

Van parlar que s’havien reunit amb altres empreses i volien saber si hi ha algun expedient
d’aquesta reunió, si hi ha alguna acta oberta, si s’ha aixecat acta d’aquestes reunions i, en
tot cas, si es van reunir amb algunes empreses, quin va ser el criteri per poder-les
seleccionar i, de fet, l’única que s’ha presentat ha estat Rubau Tarrés i és per saber si
després d’aquesta presentació alguna altra empresa s’ha interessat per presentar aquest
projecte més que res perquè poguessin tenir un comparatiu de la proposta que ha presentat
Rubau Tarrés i la proposta que va presentar l’altra empresa en sentit econòmic.

Sr. Carles Pàramo.- Fa diverses intervencions:

01.- El dia 3 de desembre varen aprovar una moció amb el suport d’Esquerra Republicana,
del Partit Popular, del regidor senyor Gaspar Gallego i de Convergència i Unió, en suport
d’una iniciativa o Proposició de Llei en el Senat, a favor de modificar la Llei de Costes a fi i
efecte de solucionar el problema de Santa Margarida.

Sembla ser que ha sortit per la premsa que aquest tràmit s’ha superat, mínimament. Partit
Popular i Convergència i Unió hi han votat a favor en el Senat i vol dir que això passa a
tràmit en el Congrés dels Diputats. Aleshores, lògicament, han trucat i el senyor Pàramo
explica que ha demanat si havien rebut el comunicat oficial de l’Ajuntament de Roses
conforme donaven suport a aquesta iniciativa. Fa poc que ho van demanar per escrit a
l’Ajuntament, a l’atenció de la senyora alcaldessa i encara no els han contestat.

Aleshores, la pregunta és aquesta: S’han enviat les cartes, les han enviat a tots els grups tal
com es demanava i tot això. Vol saber tot això per veure si calia o si no calia reiterar-ho.

RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Respon que està enviat, que ho va firmar abans d’ahir o la setmana passada.
També es notificava al Grup Municipal de CiU i, per tant, no deurà trigar.

L’alcaldessa diu que va signar unes cartes adreçades a tothom: al Congrés, a tots els partits
polítics i a tots, dient que a Roses s’havia fet aquesta moció. Diu al senyor Pàramo que, en
tot cas, li facilitaran el registre, però està signat, segur.

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ
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Sr. Carles Pàramo.- Manifesta  que li sembla que és una manca de respecte a aquest ple
haver trigat tants de dies a enviar això i, a més, suposa que ho han enviat quan el Grup
Municipal de Convergència i Unió ja havia fet la petició de tenir les còpies. Manifesta
literalment : “Vergonyós”. Si el ple mana que es comuniqui als  grups del Congrés, del Senat
i del Parlament de Catalunya, als ajuntaments i a totes les persones afectades l’acord que
hem pres aquest acord, incloent-hi el senyor Marc Danés i totes les persones que estan
aquí, considera que l’obligació de la senyora Magda Casamitjana, com a alcaldessa, és
complir el mandat del ple.

Aleshores, el senyor Carles Pàramo demanaria a l’alcaldessa que demanés disculpes i que
enviés aquesta carta amb data retroactiva indicant-los que ha estat un descuit, busqui
l’excusa que busqui. Demana a l’alcaldessa que, sisplau, ho faci.

RESPOSTA DE L’ALCALDIA AL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Alcaldessa.-  Respon les preguntes plantejades per CiU.

- En primer lloc, respon al senyor Pàramo que miraran exactament quin és el tècnic
responsable, perquè ella no diu a la gent què han de fer i què no han de fer i, per tant, si
s’ha retardat sabran perfectament el per què. Sabran si ha estat un tècnic que no ha fet
la seva feina a l’hora.

Si el senyor Pàramo creu que és vergonyós li faran arribar. L’alcaldessa assegura que
no demanarà excuses si veritablement la responsabilitat no és seva i, en aquest cas, la
responsabilitat no és seva, sinó que els tècnics han de fer el seu pas i en aquest moment
no ha passat. Diran els  tècnics i, si cal, ho faran per escrit, quins són els responsables
d’això.

- En segon lloc, la pregunta de la senyora Mindan respecte a diverses informacions que
corren, ara la respondrà el regidor de Territori. També li podrà ampliar la informació
sobre el vial nord. No hi ha cap problema, cap ni un. No només està licitada la part, sinó
que tenen el permís des de l’INCASOL, des de dilluns, que es pot fer tranquil·lament
única i exclussivament aquest tros. La resta ja sortirà, però de moment per a aquest
tenim tots els permissos haguts i per haver.

Per tant, l’alcaldessa ja sap que CiU va anar a les escoles a dir. L’alcaldessa insisteix
que directament els han dit que s’havia dit que: “aquests de l’Ajuntament no compleixen
i, per tant, és mentida i no ho hem sabut mai...”  Puntualitza que està i, a més, avui
venim de parlar amb el senyor Bayot i també està. No hi ha cap “però” i, per tant, si
s’aproven aviat els pressupostos que estan prorrogats l’escola Montserrat Vayreda tirarà
endavant.

Per tant, no hi ha cap problema, ja està adjudicat, licitat i contractat.

- Pel que fa als veïns del Mas Fumats té tota la raó, van venir, no només del mas Fumats i
també del mas Boscà, a més de Canyelles Petites i l’Almadrava, que no hi ha manera
que els arribi l’ADSL. Ho saben, ho han posat en coneixement per veure què passa
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perquè si, d’alguna manera, hi ha alguna cosa a fer, ho faran. L’alcaldessa creu que des
de l’Ajuntament poca competència tenim. És un problema d’alguns espais de Roses.

Sr. Francisco Martinez.- Respon una de les preguntes plantejades per CiU

- El regidor de Territori s’adreça a l’interventor, traslladant-li la pregunta per tal que li
contesti si s’ha pagat o s’ha autoritzat el pagament d’unes obres en un centre religiós. En
sentir la resposta negativa el regidor de Territori considera que la pregunta ha quedat
contestada.

- Quant a les obres del vial nord informa que comencen el 15 de març.

Alcaldessa.- Segueix explicant que només aquell tram que és el màxim que els deixen
fer i després els de l’ARE. La resta, d’alguna manera, si es tira endavant l’ARE miraran
com ho fan i els del mas Mates també. De moment, tenen permís per fer només aquest
tros, tot i que ha de remarcar que els van dir que sí, de seguida, perquè el tros del mas
Oliva ja està urbanitzat i, per tant, no era condició extrema o expressa que es fes el vial
nord, perquè una banda ja era urbanitzada i haurien pogut començar. Segons el
calendari, si tot hagués estat bé, haurien d’haver posat la primera pedra el mes d’abril
que era el compromís que tenien.

- L’alcaldessa informa que l’altre dia, fa una setmana aproximadament, la van venir a
veure, un representant de l’empresa RUBAU. Van manifestar que estaven disposats,
d’alguna manera, a fer la construcció de l’aparcament. Demanaven a l’alcaldessa que els
expliqués, com havia anat. Els va explicar com havia anat i ells, pel que deien, la gestió
de l’aparcament no la feien, Ells feien la construcció i que si els ho adjudicaven a ells,
buscarien un tercer que el gestionés. Varen preguntar si l’Ajuntament estaria disposat a
fer una societat mixta per poder-ho tirar endavant.

Després també s’hi va interessar una empresa francesa,  que va venir després de parlar
amb tothom, els va portar un empresari d’aquí a Roses i també van venir a veure si
podien tirar-ho endavant, perquè també estan interessats. Faran les al·legacions
pertinents i els demanaran de presentar-se en el concurs.

Respecte a les reunions, diu que hi havia la persona a qui l’Ajuntament li va encarregar
un projecte, on hi ha tots els aparcaments que es poden fer i alhora projecte de
cadascun dels aparcaments. Continua explicant que fa tres anys van encarregar aquesta
feina a aquest senyor i aquest senyor ens va dir:  si ho voleu fer,  hi ha aquestes
empreses que estan d’acord a participar.

Varen parlar amb SABA i els va contestar que estava molt bé i els va respondre que
estava molt bé, que els aparcaments de segones corones no les feien i que, per tant, no
estaven interessats.

Una altra empresa també va comunicar a l’Ajuntament que tampoc hi estava interessada
i els interessats són aquests que, d’alguna manera, s’han presentat o tenen ganes de
parlar amb l’Ajuntament.
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- Respecte a la moció d’Iniciativa en el Senat, l’alcaldessa diu que miraran a veure què ha
passat i en faran responsable a qui calgui.

 TERCERA INTERVENCIÓ DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sra. Montserrat Mindan.- Fa ús de la paraula per respondre l’alcaldessa. Diu que
l’acaldessa quan parla les deixa caure i com que a ella també li agrada ... Segueix explicant
que van anar a l’escola, van dir  que podia ser un problema, tot i que no varen dir que ho
fos, que ho preguntarien el dia del ple i sí que varen dir que l’Equip de Govern no complia,
perquè la primera petició que varen fer, d’informe jurídic, constava la signatura dels regidors
i, per tant, creuen que l’Equip de Govern tenia l’obligació de contestar en molt poc temps i
aquesta contesta no els ha arribat.

 RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Respon que aquestes no són les informacions que li han arribat. La persona
que hi era els va dir que ho havien preguntat dues vegades en el ple quan van contestar
què hi havia. Van contestar que la pota nord es faria. Li van explicar exactament què volia
dir exactament el pla especial, que es faria per trams i que anirien a INCASOL a demanar-
ho i la realitat és aquesta i ells els van dir exactament que els havien posat la por al cos
dient-los que el Vayreda no es farà, perquè aquesta gent –referint-se a l’Ajuntament-  no
tenen la pota nord en marxa.

L’alcaldessa puntualitza que, per tant, no hi ha problema, perquè ha parlat amb les
persones que el Grup de CiU havia parlat i els han passat tots els documents i els han dit
que estiguin tranquil·ls que per la pota nord no serà. També els van informar que el dia
quinze comencen les obres i que esperaran quin dia la Generalitat adjudica les obres i que,
tal i com està, serà complicat.

Han posat a disposició de la Generalitat i del departament qualsevol cosa que puguin fer, no
única i exclusivament econòmica, sinó tot el que necessiti.

L’alcaldessa espera i desitja que puguin posar la primera pedra i si cal avançar diners els
avançaran.

QUARTA  INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Fa diverses puntualitzacions.

- En primer lloc, vol exposar la seva queixa per l’actitud de l’alcaldessa que considera no
gens exemplar i la transparència d’aquest govern que deixa molt que desitjar. El Grup
Municipal de Convergència i Unió, concretament,  creu que, el dia quinze de desembre, fa
gairebé dos mesos,  que van demanar per escrit que se’ls fes un informe jurídic referit a
aquest vial nord al qual s’està referint la senyora Montserrat Mindan. Doncs pregunta com
pot ser que no  els hagin contestat per escrit i que, arran d’una visita a l’escola Montserrat
Vayreda, algú ho explica a l’alcaldia i ara diuen que els han passat tots els papers i els han
dit tot.
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- El regidor, senyor Carles Pàramo, demana un respecte per als regidors i regidores d’aquest
Ajuntament. Considera una vergonya que si els representants del poble acorden donar
suport a aquesta moció de proposició de llei que presenta CiU en el Senat a fi i efecte de
donar tot el recolzament i agrair la feina que estan fent, l’alcaldessa retingui això i si ara es
treu les puces de sobre dient que ha estat un funcionari que s’ha equivocat o no ha fet la
feina. És igualment   vergonyós i igualment la senyora alcaldessa ha d’assumir la
responsabilitat en nom de la corporació i l’Ajuntament. Ha de transmetre als grups
parlamentaris del Congrés, del Senat i del Parlament de Catalunya quin és l’opinió del ple
de l’Ajuntament de Roses en aquest sentit, donant suport a aquesta proposició de llei de
modificació de la llei de costes i això no ho pot negar.

Creu que ho ha de dir d’aquesta manera: “senyors ens hem equivocat, ens hem oblidat o no
sabem què hem fet, però sàpiguen que el poble de Roses vol aquesta modificació de la Llei
de costes”

RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Diu que l’actitud és la que és i la transparència és absolutament la mateixa.
Insisteix que l’informe no el fa ella i, per tant, si no li ha arribat, per alguna cosa serà.

Insisteix que fins que no sapiguem la causa l’alcaldessa no demanarà disculpes, perquè, a
més, s’ha pogut posar d’acord i amb contacte amb tots els grups del Senat, del Govern i el
problema se solucionarà molt abans que es canviï la Llei de Costes. N’està segura, tant de
la Gola de l’Estany, de la que molt aviat tindran la resolució definitiva com les ganes de
voler canviar i arribar a un acord en el tema dels canals.

L’alcaldessa, ara mirarà exactament el que passa i si cal el tècnic responsable que li digui
per què no s’ha enviat fins aquesta data. Quan ho sàpiga i sàpiga el que, perquè ella no es
treu les puces, en allò que és responsable i competent donarà la cara. En allò que no ho és,
no ho farà. Ha  parlat amb tots els grups i cap dels grups li ha insistit en res de res, perquè
va sortir a tots els diaris i tothom sap perfectament qui va votar què. Per tant, no hi ha cap
problema.

No havent-hi més assumptes a tractar, l’Alcaldessa aixeca la sessió a les 20:33  hores, de la
qual cosa en dono fe.

L’ALCALDESSA-PRESIDENTA EL SECRETARI EN GENERAL

Magda Casamitjana i Aguilà Fco. Luís Muñoz Cameo


